
 Forældrebestyrelsesmøde Skovly 20.06.24 Kl. 17 - 19 

 Tilstede: Kathrine, Maja, Laura, Andy, Anders, Thomas, Karin. 

 Afbud: Ina, Amanda, Maiken 

 1.  Siden sidst: 

 Lederen  : Kort nyt fra Skovly.  Mathilde går på barsel  til sept. og vi har lige ansat en 

 pædagogmedhjælper pr 29/7. Karin har været til et intromøde for 

 forældrebestyrelser. 

 Personalet:  Vi arbejder med evalueringskultur på alle  grupper. For tiden er det 

 evaluering omkring vores naturprofil. Vi samarbejder meget i huset, og sørger for at 

 koordinere på tværs af grupper. så der er en god fordeling af voksenressurser. Vi 

 glæder os til bedsteforældredag med 71 tilmeldte. 

 Forældrene  :  Dialogmøde med politikere. Maja har deltaget  i dialogmøde med 

 emnet Tilknytning til arbejdspladsen for medarbejdere: Hvad er forældrenes rolle og 

 hvad kan de hjælpe med til.  Maja kom i forretningsudvalget, som mødes inden 

 næste dialogmøde. 

 Vi havde en snak om  fordeling mellem pædagoger og medhjælpere. Ved 

 sygemelding kan det for eksempel mærkes og være sårbar. Vi har en 50/50 fordeling 

 og flytter os rundt i huset, så pædagoger dækker. Det er en udfordring som vi er 

 opmærksomme på i Skovly. Det er fint med opmærksomheden, og at det bliver 

 nævnt fra forældre. Vi vil fortsat have opmærksomhed på det. 

 Økonomi:  Det balancerer -  vi har et tilpas antal børn der giver en god mulighed for 

 at lave ansætteleser så grupperne ikke bliver pressede.  Karin overvejer om hun kan 

 lave en årsopgørelse til November-mødet om forbruget på løn og drift. 

 2.  Kort dialogspil om forældrebestyrelsens arbejde. UDSAT 

 3.  Frugtordning. Det er forældrebestyrelsens opgave at beslutte om frugtordning skal 

 fortsætte. Vi havde i bestyrelsen en god dialog om fordele og ulemper. Frugtordning 

 fortsætter. Forældrene ønsker en mere tydelig information om hvad frugtordningen 

 indeholder.Det dækker både frugt og brød, tykmælk, koldskål  pizza osv.  Det er 

 eftermiddagsmaden der er forældrebetalt. Karin redigerer nuværende papirer. Der er 



 pt et overskud: overskuddet kan bruges til andet end frugt. Forældrebestyrelsen 

 foreslår noget blivende i huset fremfor en aktivitet: f.eks vægmaleri eller andet 

 udsmykning.  Derudover bruger vi frugtordning til julefrokost for børn, børnehavens 

 fødselsdag, is om sommeren. Forældre kan spørges? fortæl hvornår vi bruger 

 frugtordning. 

 Vi runder også muligheden for at få en Madordning:  det er ikke interessant. 

 4.  Solpolitik. Vi har lavet en solpolitik i personalegruppen. Vi har i Skovly  fortsat fokus 

 på at give skygge i løbet af dagen. Der udtrykkes bekymringer om solhat. og ønsker 

 om årstidsbestemt  info fra grupperne om om påklædning og solcreme mm..  Karin 

 retter solpolitikken lidt til. 

 5.  Retningslinjer fødselsdage.  Der er kommet nye retningslinjer fra sundhedsstyrelsen 

 om hvor meget slik, chips o.l børn skal have på en uge. En fødselsdag kan gøre at 

 børn får alt for meget. Særlig på uglerne opleves der til tider meget sukker i perioder. 

 Vi er opmærksomme  på slikposer.  Der er et ønske fra forældrebestyrelsen om at 

 lave nogle fælles retningslinjer om hvad man kan vælge at have med, uden at 

 mængderne overskrides. Karin og Laura laver et skriv om hvad der skal stå om 

 fødselsdage  til forældre 

 6.  Dialog om ny lovgivning omkring skærmbrug. Det er ikke længere tilladt at bruge 

 skærme til underholdning i dagsinstitutioner. Karin orienterer forældre om dette. 

 7.  Evaluering af arbejdsdag.   Den gik godt: 14 voksne og 27 i alt. Vi drøftede hvor 

 mange der skal være med for at gennemføre. Det vigtige på dagen er også det 

 sociale. Det kan pointeres i indbydelsen. Vi foreslår en fredag,Tidspunkt. kl 14-17 

 næste år. I år var 3 pizzaer for lidt.Vores røde Hus blev væltet af et særligt hold 

 forældre - godt arbejde Tak for det. 

 8.  Evt.  - Nye datoer for kommende møder. 30/9 17-19.00 

 Referat : Karin 


